
Z LETNE VOLILNO-PROGRAMSKE KONFERENCE OK ZRVS

Kako obuditi zanimanje za delo?
». . .Časi so takšni, da bo morala tudi Zveza rezervnih

vojaških starešin počasi misliti na boj za svoje člane, tako
kot morajo drugi... Programi ZRVS so že lep čas vse
preveč enaki. samo letnice so druge... tudi izraz idejno
političen je že zastarel in se ne prilega ver današnjemu
času... Ideologiziranje in idejno usposabljanje naj se
nasploh umakne z ospredja programov ZRVS, saj so
člani iz vseh struktur...«

To je bila ena izmed tehtnejših ugotovitev (delegata iz
Horjula) na redni letni volilno-programski konferenci
Občinske kcjpference ZRVS, ki so jo opravili 14. de-
cembra.

Ali je na obzorju še ena stranka? Najbrž ne, saj ima
ZRVS opraviti predvsem z (vojaško) operativnim delom
in ne z alternativnimi političnimi programi.

O delu občinske organizacije ZRVS je na konferenci
posebej spregovoril njen predsednik dr. Avgust Belič, ki
je znova ugotovil, da zastavljeni programi sicer že nekaj
let potekajo v redu in da je tudi kakovost načina podaja-
nja v porastu, da pa vse bolj pada število prisotnih
članov. Po daljSin nadrobnejših analizah, izvedeni anke-
ti, pa tudi neposrednih stikih s krajevnimi organizacijami
ZRVS, so prišli do zaključka. da je za velik osip največ
kriv pretirano teoretičen pristop v preverjanju znanja.
»Prav zato smo se (lani) odločili, da poskusimo z vrsto

starih novosti: gibanjem po terenu, še zlasti pa prenosom
celotnega praktičnega dogajanja izven Ljubljane - na
Zapotok,« je dejal dr. Avgust Belič. Na vaji na Zapotoku
so preizkusili predvsem dve novosti: demonstrativni pri-
kaz taktično-pokazne vaje, ki naj bi jo izvedla teritorialna
enota, in preizkus vrste novega orožja. Žal jim je pri tem
pošteno ponagajalo vreme, za povrh pa sta se pokvarila
še (prvikrat uporabljena) računalnika...

V nadaljevanju letne konference, ki so se je udeležili
tudi predstavniki mestne in republiške ZRVS, zato pa le
polovica povabljenih delegatov (!), je bilo med drugim
slišati tudi jedko pripombo, tei da na vaje, Se posebej pa
na pomembne konference, prihaja vse premalo mladih
ljudi. »Vedno gtedamo ene in iste obraze, in zgolj še sami
sebe prepričujemo o vseh teh zadevah,« je bil posebej
ostcr delegat z Barja.

Kritičnih puščic ni manjkalo še na druga vprašanja; na
primer na račun obiska lanskoletnega tehničnega zbora
v vojašnici v Polju, ki se ga je kljub številnim vabilom in
celo pozivom po radiu menda udeležilo le manjše število
rezervnih vojaških starešin iz naše občine.

Občinsko konferenco ZRVS torej čaka še veliko dela;
ali pa se bo njena oiitna kriza sprevrgla v bedno životar-
jenje.. .
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